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PRORAČUN MESTNE OBČINE MARIBOR ZA LETO 2004 - ODGOVORI NA 
STALIŠČA, MNENJA IN VPRAŠANJA IZ PONOVNE PRVE OBRAVNAVE DNE 
22.4.2004 

 
1. ODLOK O PRORAČUNU  
 
4. člen  
Milan Petek, LDS 
Zakaj sta med namenskimi prihodki izpuščena dobiček Toplotne oskrbe Maribor, ki se 
namenja za izgradnjo kogeneracije in presežek Javnega zdravstvenega zavoda Mariborske 
lekarne, ki se namenja za izgradnjo Lutkovnega gledališča ? 
 
ODGOVOR:  
V ponovni prvi obravnavi v 4. členu predloga odloka ni opredeljeno, da so namenska sredstva 
dobiček TOM d.o.o., ki se nameni za izgradnjo kogeneracije in presežek prihodkov nad 
odhodki JZZ Mariborske lekarne Maribor, ki se nameni za izgradnjo Lutkovnega gledališča, 
saj je v prvi obravnavi ravno na to, da je opredelitev teh namenskih sredstev  določena že z 
odlokom bilo največ pripomb. Soglašamo z razpravljalci, da je primernejša rešitev ta, da 
Mestni svet o določitvi namena porabe dobička in presežka odloča s posamičnim sklepom, ne 
pa da se vnaprej opredeli namenskost sredstev v členu odloka.  
 
5. člen 
Dr. Alojz Križman, 
Nasprotujem neomejenemu prerazporejanju pravic porabe znotraj mestne uprave. 
 
ODGOVOR:  
V proračunu MOM za leto 2004 – drugo branje je pripomba upoštevana tako, da je 
prerazporejanje sredstev med proračunskimi nameni (odhodki za plače, materialne stroške, 
javna dela, investicijsko vzdrževanje objektov, obnova opreme , investicijsko vzdrževanje 
računalniške opreme, novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije ter računalniška in 
programska oprema) označenimi s šiframi FNU 010101- 010108 ter proračunskimi 
postavkami znotraj odhodkov mestne uprave za naloge in programe omejeno na največ 10 % 
planiranih sredstev za posamezen namen na FNU oziroma na proračunski postavki v 
sprejetem proračunu. To pomeni, da se lahko sredstva v sprejetem FN mestne uprave za 
posamezen namen spremenijo - povečajo ali zmanjšajo za največ 10% vrednosti; podobno kot 
za druga področja proračunske porabe. 
 
6. člen 
Kaj je predlagatelj mislil s terminom področje znotraj družbenih dejavnosti in področje 
znotraj komunalnih dejavnosti? 
 
ODGOVOR: Področja znotraj družbenih dejavnosti so področja od 0402 do 0407 in sicer: 
0402 Predšolska vzgoja  
0403 Šolstvo 
0405 Kultura 
0406 Socialno varstvo 
0407 Zdravstvo ( FN stran76-86) 
Področja znotraj komunalnih dejavnosti pa so področja od 0802-0810 in sicer: 
0802 Okolje in prostor 
0803 Ceste 
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0804 Javna razsvetljava 
0805 Promet 
0806 Komunalna hidrotehnika 
0807 Komunalna energetika 
0808 CČN in kolektor 
0809 Ravnanje z odpadki 
0810 Komunalno opremljanje stavbnih zemljišč (FN stran 88-99 oziroma 100) 
 
14. člen 
Dr. Alojz Križman, 
Nasprotujem predlaganemu zadolževanju. V letu 2003 smo se zadolžili za 672 mio SIT, na 
računu proračuna konec leta 2003 pa je ostalo 1,3 mia SIT.Do druge obravnave pripravite 
natančen pregled vseh zadolžitev in vseh garancij. 
  
ODGOVOR:  
V predlogu za drugo obravnavo predlagamo, da Mestni svet sprejme naslednji sklep:  
» Mestni svet Mestne občine Maribor soglaša, da se za kritje proračunskega primanjkljaja 
občina zadolži do višine 963 mio sit, pred tem mora župan pridobiti soglasje Mestnega  
sveta.«  
Po 13.členu predlaganega odloka se uravnava likvidnost proračuna  tako, da se  prosta 
denarna  namenska sredstva uporabljajo za plačilo izdatkov, ki bremenijo integralni del 
proračuna in da se prosta denarna sredstva integralnega dela proračuna uporabljajo za plačilo 
izdatkov, ki bremenijo namenska sredstva. Ne glede na likvidnostno premostitev  pa bo 
potrebno v proračunu leta 2005 zagotoviti celotna sredstva v višini neporabljenih pravic 
porabe iz naslova namenskih sredstev. Ta sredstva se v letu 2005 lahko zagotovijo iz 
prihodkov leta 2005 ali iz zadolževanja v letu 2005. 
 
V gradivu za prvo obravnavo GMS 189 je na straneh od 60 do 65 v poglavju zadolžitev 
prikazano stanje zadolženosti Mestne občine Maribor, v kar je vključeno tudi stanje 
zadolženosti javnih podjetij in javnih zavodov. Po stanju na dan 31.12.2003 je stanje kreditov 
iz preteklih let 18,5 mio sit, krediti , ki so se najeli v letu 2003 znašajo 1,5 mlrd sit, od tega 
javna podjetja 820 mio sit in MOM 672,9 mio sit. Dano poroštvo – garancija banke za 
izpolnitev obveznosti  za Immorent leasing pa znaša 90,4 mio sit in zapade 31.12.2004. 
V  gradivu zaključni račun proračuna za leto 2003 ( strani od 71 do 84)  pa je izkazano , da 
poleg zadolževanja obstajajo še druge obveznosti proračuna na dan 31.12.2003, in sicer  
druge dolgoročne obveznosti v višini 236,9 mio sit ( od tega 192,6 za kopališče Pristan)  in da 
je kratkoročnih obveznosti po prejetih računih za opravljeno dobavo blaga in storitev in za 
investicije 1,8 mlrd sit.  
 
Milan Petek, LDS 
Kaj je razlog, da se med zadolževanje vključuje nabava računalniške opreme in ni več 
predviden finančni leasing? 
 
ODGOVOR: 
Finančni leasing je bil kot vir financiranja  nabave računalniške in programske opreme 
predviden že v letu 2003, vendar nam nabav ni uspelo izvesti. Banke za dajanje finančnega 
leasinga za računalniško opremo niso preveč zainteresirane zaradi  hitrega zastaranja opreme, 
leasinga za programsko opremo pa sploh ne dajejo. Problemi zaradi zastarele opreme za 
potrebe mestne uprave so veliki in pomembno vplivajo na poslovanje. Nabava v letu 2004 je 
nujna, zato predlagamo, da se financira s kreditom.  
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15.člen  
Milan Petek, LDS 
Zakaj je potrebnih za izdajo Navodila o izvrševanju proračuna 20 dni od uveljavitve odloka ?  
 
ODGOVOR: Pripombo smo upoštevali in rok v odloku za 2. obravnavo skrajšali od 20 na 5 
dni. 
 
FINANČNI NAČRTI IN OBRAZLOŽITVE 
 
Odbor za finance 
Odbor opozarja na vedno večji razkorak med planiranimi prihodki in odhodki, kar bo imelo 
za posledico zmanjšanje možnosti financiranja vitalnih programov in nalog ter investicij. 
 
ODGOVOR: 
Odbor za finance opozarja na razkorak med odhodki in prihodki, kar ima lahko posledice v 
zmanjšanju možnosti financiranja zlasti programov in nalog občine. Z ugotovitvijo odbora za 
finance soglašamo, zato so tudi vsi pripravljalci finančnih načrtov odgovorni za pripravo 
analiz področij dejavnosti in oblikovanja ukrepov, ki bodo vodili v racionalizacijo in 
spremembe financiranja področij.    
 
Odbor za urejanje prostora in varstvo okolja 
Odbor opozarja na kadrovske težave Zavoda za prostorsko načrtovanje. Ugotavlja, da je 
kadrovska okrepitev nujno potrebna  in predlaga, da se kadrovski načrt dopolni z zaposlitvijo 
dveh delavcev. 
 
ODGOVOR: 
V predlogu za 2. obravnavo se predlaga za potrebe Zavoda za prostorsko načrtovanje 
zaposlitev dveh pripravnikov. Predlog je vključen v predlog sprememb kadrovskega načrta. 
Zaposlovanje pripravnikov bo pomenilo povečanje potrebnih izvrševalcev nalog ob znanih 
odhodkih.  
 
Odbor za socialo, zdravstvo in mladino 
Odbor je predlagal povečanje sredstev  za plače pri Centru za pomoč na domu, zagotovitev 
sredstev za opremo in obnovo sanitarij za Center za preprečevanje odvisnosti ter zagotovitev 
sredstev za analizo zdravstvenega stanja prebivalstva. 
 
ODGOVOR: V proračunu za 2. obravnavo so zagotovljena dodatna sredstva za investicijsko 
vzdrževanje za potrebe Centra za preprečevanje odvisnost v višini 0,7 mio SIT. Glede na 
omejena finančna sredstva proračuna na eni strani in izpostavljene potrebe po analizi 
zdravstvenega stanja prebivalstva na območju občine, bi kazalo določiti prioritete za porabo 
planiranih sredstev za programe za krepitev zdravja.  
 
Andrej Stramlič, SDS in Marjan Bačko, DESUS 
Predlagamo, da se občina zadolži za dodatnih 90 mio SIT za izgradnjo kuhinje vrtca Pobrežje. 
 
ODGOVOR: Za izgradnjo kuhinje vrtca Pobrežje je v  predlogu gradiva za 2. obravnavo 
proračuna   iz sredstev zadolževanja predvidenih  86,3 mio SIT. 
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Milan Petek, LDS  
Metodologija prikazovanja odhodkov mestne uprave je spremenjena. Nimamo več pregleda, 
koliko sredstev je planiranih za plače  in materialne stroške v posameznem oddelku. Zakaj ste 
se odločili za tako obliko prikazovanja ? Zakaj so na strani 68 in 69 odhodki mestne uprave 
drugače razporejeni kot v proračunu za prvo obravnavo, posredovanem v mesecu decembru.? 
 
 
ODGOVOR: 
V letu 2003 je bil proračun MOM prvič pripravljen tako, da je poleg obvezne ekonomske 
klasifikacije odhodkov upošteval tudi funkcionalno klasifikacijo odhodkov. Odhodki so bili 
razdeljeni na dva sklopa in sicer: odhodke mestne uprave in organov občine ( župan, mestni 
svet, nadzorni odbor, volilna komisija) in odhodke dejavnosti ( predšolska vzgoja, šolstvo, 
ceste…šport, ..). Do leta 2003 so bili vsi odhodki – tudi odhodki za delovanje organov občine 
razporejeni po organizacijskem principu – po notranjih organizacijskih enotah mestne uprave. 
Pri posameznem upravnem organu je bil poleg odhodkov za plače organa, planiran del 
odhodkov za materialne stroške (pisarniški material, vzdrževanje računskih in 
razmnoževalnih strojev, ..) posamezne proračunske naloge in programe. Odhodki za skupne 
obratovalne stroške so bili že takrat planirani pri materialno tehnični službi, odhodki za 
skupne stroške delavcev ( zdravstvena preventiva, izobraževanje usposabljanje..) pa pri 
Oddelku za splošne in pravne zadeve. Celotni stroški za delovanje mestne uprave v 
finančnem načrtu niso bili razvidni. V finančnem načrtu za leto 2003 je bila ta pomanjkljivost 
odpravljena. Zaradi potrebnih sprememb v informacijskem sistemu, ki pa bi zahtevali preveč 
časa, smo v finančnem načrtu za leto 2003 ohranili stara stroškovna mesta in proračunske 
postavke za odhodke za plače in materialne stroške mestne uprave. To je povzročilo 
metodološko neenotnost med obema sklopoma odhodkov in probleme pri izpisovanju 
finančnega načrta MOM. Razen tega so bili odhodki za investicijsko vzdrževanje objektov in 
opreme ter investicije v objekte in opremo, ki so potrebni za delovanje mestne uprave, 
prikazani ločeno od odhodkov za plače in materialne stroške, kar po naši oceni ni prispevalo k 
transparentnosti proračuna. Številne proračunske postavke pri plačah po oddelkih, pa tudi  pri 
materialnih stroških so povzročale težave pri izvrševanju proračuna, saj je bilo potrebno 
zaradi odstopanj odhodkov po upravnih organih izvajati postopke prerazporejanja sredstev. 
Sredstev za plače po notranjih organizacijskih enotah ni mogoče natančno planirati. 
Odredbodajalec za sredstva za plače in materialne stroške mestne uprave je direktorica 
uprave.  
 
Odhodke za plače in materialne stroške še nadalje spremljamo po notranjih organizacijskih 
enotah mestne uprave, tako, da je mogoče podatke o porabljenih sredstvih prikazovati tudi po 
oddelkih. 
 
Milan Petek,LDS 
Zakaj je sestavni del proračuna za leto 2004 Oris načrtovanih politik za leto 2004 in 2005? 
 
ODGOVOR: Zakon o javnih financah v 18. členu določa, da se proračunskim uporabnikom 
za pripravo predloga proračuna  posredujejo navodila, ki med drugim vsebujejo tudi opis 
načrtovanih politik občine – usmeritve, ki jih uporabniki upoštevajo pri pripravi proračuna. 
Ocenili smo, da je prav, da so vključene v proračun. Soglašamo pa, da bi bilo pravilneje, da bi 
v prihodnje med cilji in usmeritvami bilo umeščeno tudi področje turizma in gospodarjenja s 
stavbnimi zemljišči. 
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Milan Petek, LDS 
 
str. 42 - Zakaj se povečujejo drugi operativni odhodki mestne uprave za 8 mio SIT? 
ODGOVOR: 
Drugi operativni odhodki se povečujejo zaradi prenosa planiranih sredstev za odvetniške 
storitve in notarske overitve v višini 7 mio SIT iz nalog in programov mestne uprave na 
materialne stroške mestne uprave. 
 
Milan Petek, LDS 
 Str. 61 – Zadolževanje – Katera številka je prava 550 ali 600 mio SIT? 
 
ODGOVOR: 
Kot je razvidno iz obrazložitve na strani 61 je prava številka  600 mio SIT. Mariborski 
vodovod je v višini 550 mio SIT najel  dolgoročni kredit, v višini 50 mio SIT pa kratkoročni 
kredit.  
 
Milan Petek, LDS 
Stran 68 - Zakaj se povečujejo stroški dela uprave za 47mio SIT ali 4,43%? 
 
ODGOVOR: 
V gradivu, ki je bilo Mestnemu svetu posredovano kot dodatno gradivo - obrazložitev 
sprememb FN odhodkov za leto 2004 med prvo obravnavo in ponovno prvo obravnavo 
proračuna za leto 2004 je v bilanci prihodkov in odhodkov razvidno, da je za plače vseh 
zaposlenih in zaposlenih preko  javnih del predvideno 1.082 mio  sit in za prispevke 189,2 
mio sit, kar je 29 mio sit več kot v prvi obravnavi, oz. 2,4 % več. Sredstva za plače vseh 
zaposlenih pa se v finančnem načrtu odhodkov izkazujejo na področju plače Mestne uprave ( 
povečanje za 47 mio sit) , področju javna dela  Mestne uprave (zmanjšanje za 6,3 mio sit) in 
postavki plače na področju delovanje organov ( zmanjšanje 10,9 mio sit), kar pomeni skupno 
povečanje za 29 mio sit glede na prvo obravnavo.  
 
Milan Petek, LDS 
Stran 69 - Zakaj se povečujejo sredstva za vlaganja v Maistrov trg 3? 
 
ODGOVOR: Razlika v višini 52,1 mio SIT je posledica prenosa neporabljenih namenskih 
sredstev iz leta 2003. Ostanek je posledica počasnejšega pridobivanja nadomestnih stanovanj 
od načrtovanega. 
 
Milan Petek, LDS 
Stran 70 - Zakaj se povečujejo sredstva za naloge in programe mestne uprave za 140 mio 
SIT? 
 
ODGOVOR: 
Med naloge in programe mestne uprave so vključena sredstva tudi sredstva za investicijsko 
vzdrževanje in nabavo računalniške programske opreme za geografski informacijski sistem 
občine, ki so bila v prejšnjem gradivu vključena med investicijsko vzdrževanje in investicije 
mestne uprave. Zadevna oprema se uporablja za potrebe občine in ne mestne uprave, zato smo 
jo zaradi realnega prikazovanja stroškov mestne uprave izločili iz investicijskih stroškov le te 
(skupaj 102,7 mio SIT).Verjetno bi bilo pravilneje geoinformatiko vključiti kot posebno 
področje med dejavnosti.  
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Pri pripravi odgovora na vaše vprašanje smo ugotovili, da so po pomoti med naloge in 
programe zajete obresti  za odplačilo najetih kreditov v višini 54,3 mio, ki bi morale biti 
prikazane ločeno. Ko izločimo navedene odhodke v skupni višini 167 mio SIT, ugotovimo, da 
so se odhodki za primerljive naloge in programe v primerjavi s prvim gradivom znižali za 
26,9 mio SIT, od tega se je 7 mio SIT za odvetniške storitve in notarske overitve preneslo na 
materialne stroške mestne uprave. 
 
Milan Petek, LDS 
Stran 71 – Na seji mestnega sveta je bilo predlagano, da se sredstva za  delovanje KS in MČ 
planirajo v višini realizacije iz leta 2003. Za delovanje KS in MČ  pa se niso zagotovila 
dodatna sredstva, temveč so se sredstva le prerazporedila v okviru planiranih sredstev za KS 
in MČ. 
 
ODGOVOR: Zaradi omejenih finančnih možnosti proračuna, je bil na sestanku s 
predstavniki KS in MČ sprejet dogovor, da se dodatna sredstva za delovanje KS in MČ 
zagotovijo znotraj planiranih sredstev za KS in MČ. 
 
Milan Petek, LDS 
Stran 72 – Zakaj so sredstva za računalniško programsko opremo GIS povečana za 53 mio 
SIT? 
 
ODGOVOR: 
Sredstva so povečana zaradi vključitve projekta »Oblikovanje prostorskega in 
nepremičninskega informacijskega centra za podporo malemu gospodarstvu«. Za 
sofinanciranje projekta je MOM pridobila sredstva Pfare v višini 66,4 mio SIT, od tega v letu 
2004 33,2 mio SIT. Delež MOM v letu 2004 je 24 mio SIT, od tega 6 mio SIT za plače. Sklep 
o pridobitvi  sredstev je MOM prejela med prvim in ponovnim prvim branjem proračuna za 
leto 2004. O podpisu pogodbe je mestni svet odločal na korespondenčni seji 23.februarja 
2004.  
 
Milan Petek, LDS 
Stran 82 -  Kaj je razlog, da se Mladinskemu kulturnemu centru povečujejo sredstva za 4,5 
mio SIT ali 20%? 
 
ODGOVOR: 
Sredstva za stroške dela so bila v gradivu za prvo obravnavo planirana pod nivojem 
porabljenih sredstev v letu 2003. V skladu z zahtevami, da je potrebno planirati sredstva za 
stroške dela po izhodiščih, je opravljena korekcija in sredstva povečana na izračun pristojnega 
oddelka. 
 
Milan Petek, LDS 
Zbor Carmina Slovenica predstavlja vrhunskost, sredstva pa so planirana na nivoju porabe 
preteklega leta. Zbor je doživel transformacijo in razvoj, kar pa na obseg sofinanciranja iz 
proračuna občine  ni vplivalo. 
 
ODGOVOR: 
Sredstva so v predlogu za drugo obravnavo povečana za 5 mio SIT. 
 
Milan Petek, LDS 
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Stran 83 – Sredstva za sofinanciranje akcij in projektov so se, čeprav smo pričakovali 
povečanje zmanjšala za 10 mio SIT, kljub vsem apelom kulturnikov. 
 
ODGOVOR: V predlogu za drugo obravnavo se sredstva za akcije in projekte povečujejo za 
5 mio SIT. Povečanje v primerjavi s porabo v letu 2003 znaša tako 9,9 %. 
 
Milan Petek, LDS 
Stran 99 – Kako mislimo v letu 2004 porabiti planiranih 224 mio SIT za kompostarno in 236 
mio SIT za  Odlagališče nenevarnih komunalnih odpadkov?  
 
ODGOVOR: 
Sredstva za kompostarno so planirana ob predpostavki, da bo MOM na osnovi prijave na  
javni razpis za sofinanciranje okoljskih projektov iz državnega proračuna za izgradnjo 
kompostarne  pridobila 555 mio SIT. V primeru, da država v letu 2004 ne bo sofinancirala 
izgradnje kompostarne, se bo investicija izvajala fazno. 
 
Sredstva planirana na postavki Odlagališče nenevarnih odpadkov so namenjena za odkup dela 
zemljišč potrebnih za izgradnjo deponijskega prostora. 
 
Milan Petek, LDS 
Že večkrat smo terjali, da se tudi za oba zavoda  na področju športa  pripravi primerjava 
odhodkov za plače, prispevke in materialne stroške. 
 
ODGOVOR: 
Zavod za šport v evidenci proračuna odhodke za oba javna zavoda na področju športa 
razporeja na odhodke za plače, prispevke in materialne stroške. Ti podatki so razvidni iz 
izpisa finančnega načrta športa po ekonomski klasifikaciji – po šestmestnih kontih, vendar so 
taki izpisi zelo obsežni, zato  prikazujemo odhodke po ekonomski klasifikaciji na višjem 
nivoju. Za prikaz zahtevanih podatkov bomo zato v okviru posamezne proračunske postavke 
odprli nove analitične proračunske postavke. V prilogi vam zato posredujemo pregled 
zahtevanih podatkov za oba zavoda v posebni tabeli. 
 
Milan Petek, LDS 
Stran 120 – Kdo je predlagatelj novih proračunskih postavk : Zveza veteranov, območni 
odbor Maribor in Policijsko veteransko društvo Sever? 
 
ODGOVOR: 
Predlagatelj novih postavk je predlagatelj proračuna. Na osnovi Zakona o vojnih veteranih 
(Url.110/2003) sta Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo Maribor in Policijsko 
veteransko društvo Sever Maribor, pridobili status delovanja v javnem interesu. Obe 
veteranski organizaciji sta z Organizacijo združenja borcev in udeležencev NOB Maribor kot 
prvi v Republiki Sloveniji, 20. maja 2000 tudi podpisali listino o medsebojnem sodelovanju. 
 
Milan Petek, LDS 
Stran 122-152 – Na teh straneh so predstavljeni programi dela organov mestne uprave. Med 
teksti ni programa dela Oddelka za družbene dejavnosti, Komunalni direkciji pa je 
namenjenih le 8 vrstic. 
 
ODGOVOR: 
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Programe dela pripravljajo posamezni upravni organi, organizacije, službe, upravni zavodi in 
inšpektorat. Program dela Oddelka za družbene dejavnosti ni vključen, ker ga oddelek ni 
pripravil. Komunalna direkcija je program dela dopolnila, Oddelek za družbene dejavnosti pa 
je program pripravil. Oboje je vključeno v gradivo za drugo branje. 
 
 
 
Milan Petek, LDS 
Stran 182 – Postavka 9120 –04 izdelava aplikacij. V tekstu je zapisano, da se manjko sredstev  
prenese v leto 2005, v FN na strani 72 pa je planiranih 61 mio SIT –gre za nedoslednost. 
 
ODGOVOR: 
V obrazložitvi na strani 182 je pravilno zapisano, da sredstva za e-poslovanje v okviru 
proračunske postavke 9120-04 Izdelava aplikacij, podpostavka 01 Izdelava potrebnih 
aplikacij za e-poslovanje v letu 2004 niso planirana. So pa planirana sredstva na podpostavki 
02 Medobčinsko in regijsko poslovanje in RIC v višini 51 mio SIT in podpostavki 03 Zbirni 
kataster gospodarske javne infrastrukture v višini 10 mio SIT. Skupno je za izdelavo aplikacij 
dejansko planiranih 61 mio SIT. 
 
dr. Alojz Križman 
Na podlagi česa smo planirali za financiranje izgradnje Lutkovnega gledališča le 69,9 mio 
SIT, čeprav so ocene projektanta višje? 
 
ODGOVOR: 
Pri izračunu potrebnih sredstev v letu 2004 smo upoštevali predvidena dela in veljavne 
plačilne roke. V letu 2004 načrtujemo utrjevanje temeljev ter sanacijo vlage. Sočasno bodo 
potekala arheološka dela ob temeljih in delu kletnih prostorov. Ocenjena vrednost 
predvidenih del znaša po predračunih 114 mio SIT. Po oceni bo zapadlo v plačilo v letu 2004 
69,9 mio SIT, razlika pa v letu 2005.   
 
dr. Alojz Križman 
Za vlaganja v  Pristan je letos predvidenih 67 mio SIT. Pri Mariborskem otoku je  za obnovo 
strojnice in bazenov planiranih 71 mio SIT in  rekonstrukcijo 74 mio SIT. Kaj pomeni obnova 
in kaj rekonstrukcija? 
 
ODGOVOR: 
Investicijski program rekonstrukcije in posodobitve letnega kopališča Mariborski otok, ki je 
bil dan v obravnavo in sprejem Mestnemu svetu Mestne občine Maribor, na 13. seji, dne 26. 
1. 2004, je med drugim predvideval obnovo strojnice in celovito obnovo bazenov. Program ni 
bil sprejet, stališče svetnikov pa je bilo, da se gre v nujna vzdrževalna oz. investicijska dela 
tako, da se zagotovi nemotena kopalna sezona za leto 2004.  
 
Predlagamo, da se zagotovijo sredstva za obnovo strojnice v višini 56.000.000,00 SIT in 
15.000.000,00 SIT za začasno sanacijo bazenov po programu, ki je priloga tej obrazložitvi.  
 
Za obnovo strojnice bodo koriščena sredstva, ki so bila po pogodbi med Mestno občino 
Maribor in Dravskimi elekrarnami Maribor, v višini 130.000.000,00 SIT, že nakazana leta 
2003 v proračun Mestne občine Maribor za rekonstrukcijo in posodobitev Mariborskega 
otoka. Obnova strojnice bi bila načrtovana tudi v primeru, če bi prišlo do celovite rešitve 
obnove Mariborskega otoka in iz tega vidika so obnovitvena dela trajna in opravičljiva. S 
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prenovo strojnice bo zagotovljena neoporečna kopalna voda in zagotovljeni vsi pogoji v zvezi 
varstva pri delu.  
 
Za sanacijo bazenov pa se morajo sredstva v višini 15.000.000,00 SIT dodatno zagotoviti v 
proračunu Mestne občine Maribor za leto 2004. Pri sanaciji bazenov so predvidena samo tista 
dela, ki po Odločbi Zdravstvenega inšpektorata R Slovenije, Območna enota Maribor, nalaga 
upravljalcu, da do pričetka obratovanja v letu 2004 obnovi bazenske školjke vseh treh 
bazenov tako, da bo omogočeno higiensko vzdrževanje in varno obratovanje. 
 
S predlagano obnovo strojnice in sanacijo bazenov, pa se ne posega v celovito rešitev 
rekonstrukcije in posodobitve kopališča Mariborski otok, ki je v pripravi. 
 
S predčasno zagotovitvijo sredstev za navedena dela bo zagotovljena prihajajoča kopalna 
sezona za številne Mariborčane, ki koristno izrabljajo svoj prosti čas na tem kopališču. 
Poprečen obisk v kopalnih sezonah je okoli 30.000 obiskovalcev. 
  
Ne glede na to, da po Zakonu  o javnih financah ni možno izvajati investicij za čas dokler ni 
sprejet proračun, pa ocenjujemo, da je iz zgoraj navedenih razlogov nujno potrebno zagotoviti 
potrebna sredstva in s tem omogočiti obnovo strojnice in sanacijo bazenov, zato se morajo 
takoj pričeti vsi postopki javnih naročil, da se s tem omogoči pravočasen zaključek del. 
 
Zakon o javnih financah določa, da se novih investicijskih projektov ne sme pričenjati v 
obdobju začasnega financiranja, saj je pri financiranju investicijskih izdatkov mogoče 
zagotoviti sredstva le, če so bila za njihovo realizacijo že predvidena sredstva v proračunu 
preteklega leta. Mestni svet Mestne občine Maribor pa zaradi navedenih dejstev soglaša, da je 
potrebno z aktivnostmi pričeti takoj. 
 
Bogdan Čepič, ZLSD 
Že v prejšnjih razpravah smo opozarjali, da za financiranje športnih programov manjka 27 
mio SIT. Le na področju športa je indeks 93. 
 
ODGOVOR: 
V gradivu za 2. obravnavo predlagamo povečanje sredstev za športne programe (športno 
vzgojo otrok in mladine, selektivno usmerjevalni šport in športno rekreativno dejavnost nad 
60 let) za 11,5 mio SIT t. j. na 253,9 mio SIT.  
 
Gorazd Mazej, DESUS 
Na seji sveta KPC je bil prikazan primanjkljaj sredstev za programe, kar bi lahko vodilo k 
ukinitvi posameznih programov. Večkrat je bila izpostavljena Mariborska filharmonija. 
 
ODGOVOR: 
V gradivu za drugo obravnavo je predlagano povečanje sredstev za programe Mariborske 
filharmonije pri KPC narodni dom za 2 mio SIT. 
 
Gorazd Mazej, DESUS 
Predlagam, da se v Načrt razvojnega programa za obdobje 2004-2007 vključita Punat in 
Poreč. Vključi naj se tekst odgovora na razpravo 7. februarja. 
 
ODGOVOR: 
V gradivu za drugo obravnavo je predlog upoštevan. 
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Dr. Alojz Križman 
Že v letu 2003 je bilo za izgradnjo kanalizacijskega omrežja planiranih 100 mio SIT, ki pa 
niso bila realizirana. V letošnjem proračunu za ta namen ni planiranih sredstev. 
 
Bogdan Čepič, ZLSD 
KS Bresternica Gaj je pri investicijah udeležena s 40 mio SIT. V KS je pereč problem 
kanalizacija. 
 
ODGOVOR: 
V gradivu za 2. obravnavo se za izgradnjo 1. etape kolektorja Kamnica - Bresternica namenja 
55 mio SIT. 
 
Boštjan Viher 
Predlagam, da se v proračun vključi sofinanciranje  Mladinskega centra Osmica, ki je tretji 
mladinski center v Mariboru. Ostala dva sta že vključena v proračun. 
 
ODGOVOR: 
V finančni načrt šolstva so v gradivu za 2. obravnavo dodana na proračunski postavki 2212-
04 Mladinski informativno svetovalni centri sredstva v višini 3 mio SIT, kar bo omogočalo na 
osnovi prijave, tudi sofinanciranje predlaganega centra. 
 
Mag. Božidar Pučnik 
Na kakšen način bo proračun prispeval k razvoju mariborskega gospodarstva? 
 
ODGOVOR: 
Razdeljevanje proračunskih sredstev za namene pospeševanja gospodarstva v okviru področja 
gospodarske dejavnosti, ki sodi v delokrog Oddelka za gospodarske dejavnosti je razviden iz  
obrazložitev finančnega načrta. Gre predvsem za  sofinanciranje samozaposlitev, obrestnih 
mer in razvojnih projektov in sofinanciranje delovanja podpornih institucij kot so  SRUČV, 
MRA Sklad dela Podravja ter  Javni  gospodarski zavod za turizem Maribor. 
 
Franc Kangler, SLS 
Na postavkah celostni razvoj podeželja se sredstva bistveno zmanjšujejo. 
 
ODGOVOR: 
Razlika v znesku namenjenem za delovanje MRA med lanskim in letošnjim 
proračunskim letom je nastala kot posledica dejstva, da smo v preteklem letu  s te postavke 
sofinancirali izdelavo regionalnega razvojnega programa. V letošnjem letu pa kot običajno 
sofinanciramo njihovo delovanje (plače in druge osebne prejemke). 
 
Boštjan Zagorac, Igor Marinič, Franc Kangler, Božidar Pučnik, Dragica Bačani, 
Gorazd Mazej 
V prvi obravnavi predloga proračuna Mestne občine Maribor so razpravljalci opozarjali, da je 
potrebno na področju družbenih dejavnosti zagotoviti potrebna sredstva za stroške dela, 
materialne stroške izvajalcev programov med njimi tudi programske materialne stroške in na 
neustrezen obseg sredstev za investicijsko vzdrževanje objektov in obnovo opreme. 
 
ODGOVOR: 
V predlogu za drugo obravnavo se zaradi razkoraka med prihodki in odhodki proračuna ni 



 11

moglo zagotoviti dodatnih sredstev, kar pa pomeni, da bo potrebno na področjih družbenih 
dejavnosti pristopiti k spremembi sistema financiranja, tako, da se bodo kot sofinancerji 
javnih zavodov, ki delujejo na širšem področju vključile tudi občine, kjer ti zavodi delujejo ali 
nudijo storitve njihovim občanom. Prav tako bo potrebno znotraj področja družbenih 
dejavnosti pri izvrševanju proračuna ukrepati za uravnoteženo financiranje dejavnosti tako, da 
imajo prioriteto odhodki, ki temeljijo na zakonskih obveznih podlagah.   


